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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Infrastruktury

– podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego 
projektu ustawy o zmianie ustawy – Prawo budowlane 
oraz niektórych innych ustaw (nr 1)
15 stycznia 2020 r.
Podkomisja nadzwyczajna do rozpatrzenia rządowego projektu ustawy o zmia-
nie ustawy – Prawo budowlane oraz niektórych innych ustaw, obradująca pod 
przewodnictwem posła Pawła Olszewskiego (KO), przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury, zrealizowała następujący porządek dzienny:

– ukonstytuowanie się podkomisji do rozpatrzenia rządowego projektu 
ustawy o zmianie ustawy – Prawo budowlane oraz niektórych innych ustaw 
(druk nr 121) i wybór przewodniczącego.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Marcin Mykietyński, 
Jakub Sindrewicz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dzień dobry. Witam serdecznie. Otwieram posiedzenie podkomisji do spraw rozpatrzenia 
ustawy – Prawo budowlane z druku nr 121. Musimy dokonać wyboru prezydium podko-
misji. Czy są jakieś kandydatury?

Poseł Mariusz Trepka (PiS):
Panie przewodniczący, zgłaszam panią poseł Annę Paluch na przewodniczącą podkomisji.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Czy są jakieś inne kandydatury? Nie widzę. Tym samym przyjmujemy, że pani poseł 
Paluch została wybrana na przewodniczącą podkomisji. Nie wiem, czy wiceprzewodni-
czących też się wybiera?

Poseł Anna Paluch (PiS):
Nie. Mała podkomisja, to damy radę.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie i proszę tak, żeby spełnić oczekiwania…

Poseł Anna Paluch (PiS):
Do wtorku musimy zakończyć wszystkie prace.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Czyli do poniedziałku musicie przyjąć swoje sprawozdanie, żebyśmy mogli jako Komisja 
we wtorek się nad tym pochylić. Dziękuję.

Poseł Anna Paluch (PiS):
Proszę państwa, my mamy za chwilę posiedzenie Komisji.

Poseł Dobromir Sośnierz (Konfederacja):
Gratuluję podziału łupów.
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Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego Projektu ustawy  

o zmianie ustawy – prawo budowlane oraZ niektórych innych ustaw (nr 1)

Poseł Anna Paluch (PiS):
Proszę państwa, ja proponuję jednak zacząć od jutra. My mamy w tej chwili posiedzenie 
budżetowe Komisji Środowiska, gdzie jestem po pierwsze prowadzącą, bo nie ma pani 
Pasławskiej, która ma rodzinne kwestie, i sprawozdawcą czy tam koreferentem. Więc 
naprawdę zaczęlibyśmy nawet jutro od wpół do dziewiątej rano, tak żeby godzinę poświę-
cić na debatę z przedstawicielami strony społecznej, a potem zacząć szczegółową pracę 
nad projektem. Taka jest moja propozycja.

Poseł Małgorzata Chmiel (KO):
Ale my jutro też mamy różne komisje i zajęcia. To może w takim razie, jak za godzinę, 
dwie…

Poseł Krystyna Sibińska (KO):
To, ile będzie trwała ta komisja?

Poseł Anna Paluch (PiS):
Jeden Pan Bóg raczy wiedzieć.

Poseł Małgorzata Chmiel (KO):
Jak pani zakończy ochronę środowiska, to za dwie godziny byśmy zaczęli i koniec.

Głos z sali:
Ale mamy też komisje.

Poseł Anna Paluch (PiS):
Proszę państwa, komisje są i dziś, i jutro. Więc proponuję, żebyśmy nie… 
Poczekajcie państwo. Możemy zrobić tak, że powiedzmy... Mam nadzieję, że do 18.00 

skończymy pracę w środowisku. I żeby dyskusję ze stroną społeczną przeprowadzić dziś. 
Mam nadzieję, że uda mi się skończyć środowisko do tej pory. I wtedy o 18.00. Czy mamy 
salę?

Poseł Hanna Gill-Piątek (Lewica):
Jeżeli mogę prosić. Ja dzisiaj nie mogę uczestniczyć, jestem w okręgu wieczorem. Mam 
tylko wniosek, żeby to było nagrane, żebym ja mogła odsłuchać i się zapoznać. Dobrze?

Poseł Anna Paluch (PiS):
Zawsze jest wszystko nagrywane. Taki jest standard. Tego wymaga regulamin.
Pani sekretarz, czy mamy salę?

Sekretarz Komisji Elżbieta Kessel:
Mamy salę.

Poseł Anna Paluch (PiS):
Sala  412,  godz.  18.00. Dzisiaj  przeprowadzimy  dyskusję  ze stroną  społeczną.  Jutro 
idziemy z pracą szczegółową. Dziękuję bardzo. Zamykam posiedzenie podkomisji.


